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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 12.36.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Emma Salli
Åsa Pihlström
Lilja Paakkanen 1-12.1.
Veera Känsälä
Fanni Silven
Emilia Hautamäki
Reetta Sihto
Rosa Myllysilta
Verna Vihervuori
Säde Lappalainen Kohdat 7.1.-12.1.
Marimilla Hietava Etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.



4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirja 16/2023.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
18.9. Vuosijuhlien kutsuvierasilmoittautuminen aukesi
18.9. Vujutiimi kokousti Retokodissa
18.9. Vujuille nakkilaisten haku alkanut
18.9. Vimon fuksien pihapelitapahtuma 5 reettorifuksia + tuutoreita
19.9. Fuksiaiset 26 fuksia paikalla
19.9. Vilhelmiina, Åsa, Lilja ja Reetta kokoustivat jäsenuudistuksen tiimoilta
20.9. Hallitus virkistäytyi kämppäapprojen merkeissä
21.9. Vilhelmiina, Åsa, Emilia, Lilja ja Reetta kokoustivat pestiuudistusten tiimoilta
22.9. Vilhelmiina, Åsa, Fanni, Veera ja Emma kokoustivat vuosijuhlien lisäbudjetista
23.9. Vujutiimistä osa nakkeili Urbanumin vuosijuhlilla.
25.9. Työelämäviikolle ilmoittautui 71 reettoria
25.9. Avattiin työelämäviikon lisäilmoittautuminen kolmeen vierailukohteeseen (Ellun
Kanoille, Puolustusvoimille, Villivisioon)

Päätös: Esityksen mukaan.



7. Talousasiat

Tilillä nyt: 18 553,58€
Käteiskassassa nyt: 520,15€

7.1. Lisätalousarvion läpikäyminen ja hyväksyminen
Esitys: Käydään läpi lisätalousarvio talousvastaavan johdolla ja hyväksytään se
vietäväksi eteenpäin yhdistyksen kokoukseen.

Keskustelu: Lisätalousarviota on lähdetty työstämään, ja se valmis. Nyt talousvastaava
esittelee sen. Etenkin vapaa-ajantoiminnan ja vuosijuhlien arvioituja kuluja on nostettu.
Vapaa-ajantoiminnan alkuperäinen arvio on ollut koko vuodelle 2023 11 000€, mutta
toimintaan on käytetty nyt syyskuuhun mennessä jo 12 820 euroa. Uusi arvio 15 600€.
→ Edit. Järjestetään vielä yhdet sitsit ja nostetaan budjettia kuluista sekä tuloista 1300
eurolla, eli 16 900€
Vuosijuhlien arvioon on lisätty 17 600€. Myös muissa kategorioissa pieniä noin
kymmenien eurojen nousuja tai laskuja arvioissa. Esimerkiksi edustuskuluissa.

Lisätalousarviota tehdessä nousi myös huomioita seuraavan vuoden talousarviota
ajatellen, esimerkiksi tuutorointitoiminnan budjettia voisi nostaa, ja jatkossa maksaa siitä
fukseille suunnattuja tapahtumia.

Varainhankinnassa esimerkiksi tuotemyynnistä tulevat tulot luultavimmin nousevat
arvioidusta. Haalareista taas saadaan hieman odotettua vähemmän, sillä Reettorit ry on
päättänyt tukea fuksien haalareista arvioitua suuremman osan.

Lisätalousarvion ajatellaan olevan hyvä yhdistyksen kokousta varten, lukuun ottamatta
lisäystä vuosijuhlien selitekohtaan. Lisäksi vapaa-ajan toiminta kohdasta nostetaan
arviota, jos vielä loppuvuodesta järjestetään sitsit 16.11.

Päätös: Muokataan lisätalousarvio kokouksessa keskustellun mukaiseksi. Esitellään
lisätalousarvio jäsenistölle yhdistyksen kokouksessa maanantaina 2.10. Klo 16, jossa se
hyväksytään, jos se saa jäsenten tuen.
Lisätalousarvion kohdista muokataan: Toimintakuluissa vapaa-ajantoimintaan lisätään
1300€ eli yhteensä 16900€
Vapaa-ajantoiminnan tuloihin lisätään 1300 euroa, jolloin yhteensä 15800€.
Tarkennetaan vuosijuhlien arvioidun budjetin selitettä lisätalousarviossa.



7.2. Fuksisitsien budjetin ylittyminen
Esitys: Fuksisitsien budjetin laskuissa oli tapahtunut virhe, joka huomattiin vasta tunteja
ennen tapahtumaa. Fuksisitsien budjetti ylittyi tämän vuoksi 44,49€.

Keskustelu: Laskuvirheitä sattuu, jatkossa ollaan jälleen tarkempia!

Päätös: Tuodaan tiedoksi, että fuksisitsien budjetti ylittyi 44,49 eurolla, joten
jälkibudjetoidaan tämä summa.

7.3. Aloitusristeilyn budjetin ylittyminen
Esitys: Aloitusristeilyn budjetti ylittyi väärinkäsityksen vuoksi 0,53€.

Keskustelu: Aloitusristeilyn budjetissa muistivirhe.

Päätös: Tuodaan tiedoksi, että aloitusristeilyn budjetti ylittyi 0,53 eurolla, joten
jälkibudjetoidaan tämä summa.

7.4. Virkistäytymiseen budjetointi
Esitys: Budjetoidaan 191,24e toimijoiden virkistäytymiseen. Ehdotamme loppujen
virkistäytymiseen suunniteltujen rahojen budjetointia könttänä, koska se helpottaa tiimien
virkistäytymisrahojen käyttöä. Alkuvuonna oli sovittu, että jokaisella tiimillä on
käytössään 50e virkistäytymisbudjetista. Käydään yhdessä läpi kunkin tiimin tilanne
muistin virkistämiseksi.

Keskustelu: Budjetoidaan loput virkistäytymisbudjetista, ettei sitä tarvitse budjetoida
tiimeille erikseen kokouksissa.
Tiimeillä jäljellä budjettia seuraavasti:

Hallitus 34,91€
Vujutiimi 50€
Tuutorit 41,52€
Rehti 50€ (osa käytetty, mutta tosite puuttuu)
Tapahtumatiimi 39,81€

Päätös: Budjetoidaan tiimien virkistäytymiseen esityksen mukaan 191,24€.



8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Päätoimittajat ei paikalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Pohditaan, miten vuosijuhlien budjetointi onnistuu parhaiten, ja hyvän
hallinnon mukaisesti. Pyritään pitämään selkeys mihin raha menee erittelemällä
budjetoitavaa rahaa eri kategorioihin.
Kutsuvierasilmottautuminen on käynnissä vielä sunnuntaihin. Myös juontajahaku ja
nakkilaisten hakulomake ovat auki.
Vujutiimi kokoustaa maanantaisin klo 17.
Juhlatilaa Rosendahlissa käydään katsomassa ensi viikon torstaina.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1. Selvennystä ansiomerkkeihin
Esitys: Viime kokouksessa päätimme palkita Leena Mikkolan ansiomerkillä, vaikka hän
ei olekaan Reettorit ry:n jäsen, jota ansiomerkin saaminen edellyttää. Päädyimme
kuitenkin hallituksen kanssa ehdottamaan Leenalle kannatusjäseneksi liittymistä, jotta
palkitseminen onnistuu. Käydään tilanne vielä läpi.

Keskustelu: Puheenjohtaja Vilhelmiina lähestyi Leenaa sähköpostitse, ja hän haluaa
liittyä Reettorit ry:n jäseneksi kahden kahvipaketin hinnalla. Voimme täten palkita hänet
ansiomerkillä.



Päätös: Hyväksytään Leena Mikkolan kannatusjäsenyys Reettorit ry:n jäseneksi kahden
kahvipaketin maksulla ja myönnetään hänelle suunnitellusti ansiomerkki 42.
vuosijuhlilla.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Reettorikahvit 10.10. klo 10 suunnitellusti. Pekka Isotaluksen kanssa
kahvittelu hallituksen kanssa huomenna.
Viestijän työpäivä -tapahtumaa on mainostettu jäsenistölle yliopiston puolesta.
Hyvä teko -tapahtuma Roskaralli on keskiviikkona! Palkintoina pientä reettorituotetta,
esim. pullonavaaja, heijastin, haalarimerkki.
Roskapihtejä ei saatukaan alkuperäiseltä kumppanilta, mutta saadaan ne
Mansikkapaikalta.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Työelämäviikolle 71 ilmottautumista. Eduskuntaan ja Fazeriin eniten
halukkaita, kumpaankin jäi useampi jonotuslistalle. Vapaita paikkoja jäi reilusti
Puolustusvoimille, Ellun Kanoille sekä Villivisioon muutama, joihin on avattu
lisäilmottautuminen.
Vujusponsseja hankitaan kovalla hommalla!

Päätös: Esityksen mukaan.



11.1. Hallituksen haalarimainos
Esitys: Reettorit ry:n vuoden 2023 hallituksen päättämä logo painatetaan uusien fuksien
haalareihin, ja hallituksen jäsenistä 15 on sitoutunut maksamaan 20 euroa tätä vastaan.

Keskustelu: Ehdotetaan hinnaksi 15€ per hlö.

Päätös: Sovitaan hallituksen haalaripaikan hinnaksi 225€, eli 15 euroa/hlö.

11.2. Yhteistyösopimus Helsingin Lukkonikkari Oy:n kanssa

Esitys: Helsingin Lukkonikkari Oy maksaa sovitun summan, 150 euroa Reettorit ry:lle.
Vastineeksi heidän logonsa painatetaan Reettorit ry:n 42 v. vuosijuhlien käsiohjelmaan

Päätös: Esityksen mukaan.

11.3. Yhteistyösopimus S Median kanssa
Esitys: S Media maksaa sovitun summan 150 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi heidän
logonsa painatetaan Reettorit ry:n 42 v. vuosijuhlien käsiohjelmaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.4. Haalarimainossopimus ProComin kanssa

Esitys: ProCom maksaa sovitun summan, 150 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi heidän
logonsa painatetaan haalaripaikalle nro 7 haalareiden etupuolelle ensi syksyn uusien
opiskelijoiden haalareihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.



Keskustelu: Keskiviikkona kokoustetaan tapahtumatiimin kanssa loppusyksyn sitseistä.
Tarkoitus aktivoida tiimiä enemmän järjestelyissä. Mahdollisesti UDK tai ITU
sitsikumppanina. Kalevan kilta mahdollinen uusi sitsipaikka, pistetään korvan taakse!
Ehkä vielä marraskuussa Megazone, kysytään Korkia?
Mustahaalarisitsit 26.10. Haunted house with a twist -teemalla. Mustahaalarisitseille
reettorikiintiö vain 20 henkilöä, sillä mukana olevien järjestöjen määrää on nostettu
kolmesta kuuteen. Nykyään mukana TiTe, Teema, TamArk, Aatos, Transla ja Reettorit.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Kiitosillan järjestäminen
Esitys: Keskustellaan kiitosillan järjestämisestä. Päätetään päivämäärä ja mietitään, että
missä tapahtuma pidetään ja millaista ohjelmaa tänä vuonna järjestetään.

Keskustelu: Reettoreiden toiminnassa mukana olleille kiitosilta. Esimerkiksi tiimeissä tai
hallituksessa oleville järjestetty hengailuilta kiitoksena aktiivisuudesta
järjestötoiminnassa. Puheenjohtajisto järjestää. Kiitosillassa olisi tarkoitus tarjota pieniä
tarjoiluja, pohditaan mistä budjetista? Mahdollisesti hallituksen virkistäytymisestä.
Koitetaan keksiä ajankohta, milloin mahd moni pääsisi.
Tarvitaan myös Hae hallitukseen -päivä. → 13.11. iltapäivällä.
Kiitosilta voisi olla 22.11. Klo 18 Jossain kerhotilassa.
Pelataan mafiosoa!!!

Päätös: Järjestetään järjestöaktiivien kiitosilta 22.11. Klo 18.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: VIMO-pihapelit järjestettiin, ja reettoreita osallistui 5, ilmottautuneita oli 8.
Paikalla oli myös tuutoreita. Tapahtumasta pidettiin kovasti! Jatkot Hämpin
kattosaunassa. Järjestettiin päivä ennen fuksiaisia.
Fuksiaiset ja Reettorikaste saatiin aikaiseksi lyhyellä varoitusajalla. Maauimalan
maksujärjestelyjä täytyy selvitellä seuraavana vuonna, tänä vuonna tuli lisäkuluja, sillä



myös ei altaaseen menijöiden tuli maksaa sisäänpääsy. Lisäkuluja n. 115€. Jatkot Ilmarin
kerhohuoneella, josta jatkettiin yhteistyöravintolaan Heidi’s Bier Bariin.
Suunnitellaan ensi viikolle sivuaineinfoa Zoomissa, ajankohta tarkentuu. Mahdollisesti
hallituslaisia tai muita reettoreita voisi kertoa käymistä sivuaineistaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1. Kostajaiset x kastajaiset
Esitys: Keskustellaan kostajaiset x kastajaiset -tapahtuman ajankohdasta ja muusta
huomioitavasta.

Keskustelu: Tuutorointibudjettia on jäljellä 283 euroa. Haluttaisiin järjestää jollain
saunalla, pohditaan sopivinta. Haalareiden aikataulusta ei vielä tiedetä, joten
haalarikasteen aikaa on hankala päättää.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista. Muistutellaan mm.
tapahtumien lisäämisestä Google-kalenteriin.

Keskustelu: Tapahtumia on laitettu nettisivuille, mutta Google-kalenteri vähän jäänyt.
Reetta helpottaa tapahtumien lisäämistä lisäämällä hallituslaisten sähköpostit kalenteriin.
Tämä selkeyttäisi jäsenistölle tulevien tapahtumien tulvaa. Lisäksi lisäkoosteita esim.
Viikon/kuukauden tapahtumat Telegramiin pinned viestinä? Ikään kuin tiivistetty
uutiskirje viikottain Telegram-viestin muodossa. Käytetään aktiivisemmin Tulevat
tapahtumat -kohokohtaa tarinoista.

Päätös: Esityksen mukaan.



15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Keskiviikkona on vaihtareiden karaokeilta klo 19 Kaijakassa, jonne kaikille
vapaa pääsy!

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Pestiuudistus tuleville vuosille
Esitys: Pestiuudistustiimi on saanut ehdotelmansa valmiiksi ja käydään se läpi yhdessä
muun hallituksen kanssa. Lyhyesti ehdotamme, että jatkossa yhdenvertaisuus- ja
sosiaalipoliittisen vastaavan sekä hyvinvointivastaavan pestit yhdistyvät yhdeksi pestiksi,
joka kantaa nimeä sosiaalipoliittinen vastaava. Lisäksi ehdotamme, että
kulttuurivastaavan ja ympäristövastaavan pestit yhdistetään ja tämän jälkeen pesti kulkisi
nimellä kulttuurivastaava. Lisäksi ehdotamme, että jatkossa excun järjestämistä varten on
olemassa excutoimarin pesti ja täten excun järjestäminen ei olisi enää KV-vastaavan
vastuulla. Päätetään, että ehdotetaanko uutta mallia seuraavan vuoden hallituksen
käyttöön.

Keskustelu: Vilhelmiina, Åsa, Reetta, Lilja ja Emilia kokoustivat pestien uudistamisesta.

Muutoksia olisi:
Yhdenvertaisuus- ja sosiaalipoliittisen vastaava + hyvinvointivastaava →
sosiaalipoliittinen vastaava
Kulttuurivastaavan + ympäristövastaava → kulttuurivastaava

Lisättäisiin uusi toimihenkilöpesti joka toiselle hallituskaudelle: Excursiotoimihenkilö

Tehtäväkuvauksia on muokattu kullekin pestille sopivimmaksi, yhdistäen edellisten
pestien vastuualueita sekä siirtämällä niitä muiden järjestöjen esimerkkien mukaisesti.
Esimerkiksi excursio ei olisi enää kv-vastaavan tehtävä. Pestien määrä laskee 14 → 12.
Pyritään, että hallituslaisilla olisi entistä vähemmän rinnakkaispestejä.



Päätös: Hallitus ehdottaa suunniteltua mallia uusien pestimuotojen mukaisesti seuraavan
hallituksen käyttöön.

17. Saapuneet vuosijuhlakutsut
Esitys: Olemme saaneet kutsun Autekin 35. Vuosijuhlille, jotka järjestetään 17.-18.11.
Torni-hotellissa. Kutsu on kahdelle ja hinta on 110e/hlö. Ilmoittautuminen sulkeutuu
30.9.

Lisäksi olemme saaneet kutsun Biopsin 22. vuosijuhlille 18.11. Vuosijuhlat järjestetään
Pispalan Haulitehtaalla ja kustantavat 65e/hlö, kutsu on kahdelle. Ilmoittautuminen
sulkeutuu 1.10.

Olemme myös saaneet kutsun CoMedian 32. vuosijuhlille, jotka järjestetään 10.-11.11.
Lipun hinta on 135e/hlö ja kutsu on kahdelle. Ilmoittautuminen sulkeutuu 27.9.

Keskustellaan halukkaista lähtijöistä.

Keskustelu: It’s vuju season!
Autekin vuosijuhlille olisi kiinnostuneita lähtemään Verna ja Reetta.
Biopsin vuosijuhlille kiinnostuneita Rosa ja (Emilia?)
CoMedia ei tällä hetkellä kiinnostuneita

Päätös: Hallituslaisista halukkaat ilmoittautuvat Autekin ja Biopsin vuosijuhlille.

18. META
Hae hallitukseen -päivä. 13.11. Klo 16. Lyhdyssä
Seuraava kokous keskiviikkona 11.10. Kokous 12:30

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14.53.



Pöytäkirja hyväksytty
11.10.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


